



Protokoll Styrelsemöte 23-4

23-11-21

Datum: 2023-11-21

Närvarande: Jonas Jemt	JJ	via Google Meet
Christer Looström	CL	-II-
Daniel Björndahl	DB	-II-
Tomas Skeppsmark	TS	-II-
Stefan Jaenson	SJ	-II-
Lars Edwall	LE	-II-
Hans Börjesson	HB	-II-
Joakim Andersson	JA	-II-

Protokoll till samtliga i styrelsen samt revisor.

- Mötets öppnande**
Ordförande JJ öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes.
- Föregående protokoll**
Föregående protokoll godkändes
- Seglingsprogram 2024 (DB)**

20-21 april	Marstrand (ev. 4-5 maj)	Cup 1
11-12 maj	Salsjöbaden	Cup 2
8-9 juni	NM, Kalmar	Cup 3
23-25 aug	SM i Råå (även Finnjolle)	Cup 4
21-22 sept	OK Cup Viken	Cup 5

Joakim rapporterade att förberedelserna för NM har startat. Poster och dekaler skall tas fram. Poster skickas till lämpliga ställen. Ett enklare sätt för danskar och norrmän att anmäla sig diskuterades. svårt för dom att betala via Sailarena. Olof Bengsston/ Varberg ska konsulteras.

Jonas rapporterade att förberedelserna för SM har startat. Kommer finnas bra möjlighet för boende på Sundsgården som ligger ett stenkast från klubben.

Förbundets mål för tävlingsverksamheten 2024:



Protokoll Styrelsemöte 23-4

23-11-21

- Minst 30 st. deltagare på varje Cupsegling.
- Utlottning av nyttopriser baserat på deltagande i Cupseglingar.
- Priser från UK, North och ev. Pelle P.

5. Seglingsprogram 2025 (DB)

Plats för SM 2025 skall utredas. Förslag på klubbar:

- Oxelösund
- Lidköping
- Motala
- Mönsterås
- Lysekil
- Borgholm
- Gävle
- Marstrand

EM Warnemünde

VM Garda

NM Danmark

6. Kontakt med våra fleets (SJ)

Kenneth Walker i Alingsås meddelar att dom nu 12 st. OKseglare i deras Fleet. Fantastiskt!!!

Träningsläger i Västerås under planering.

Bidraget till varje Fleet är 5000,- från 2024.

Förbundet väntar på klartecken för fler lokala träningsläger under 2024.

7. Ekonomi & Medlemsläge (TS)

Kassan uppgår till 109 176 kr.

Förbundet har för närvarande 117 betalande medlemmar.

8. OKDIA (JJ)

Mötet bestämde att utskick av vår tidning ska samordnas med dekalen 2024.

9. Öppna punkter

Sponsorer 2024: UK och North klara. vi väntar på besked från Pelle P.



Protokoll Styrelsemöte 23-4

23-11-21

Förbundet skall ha en monter på Gbg-mässan vecka 6 2024. 4000,- inkl matta och el, JJ bokar. Ulf Sahle anlitas som sammankallande. CL meddelar honom och ger förslag på vilka som kan hjälpa till med montern. Björndal Bros. ställer upp med jolle.

10. Övriga frågor

Bidrag för långväga resor diskuterades. Reducerad anmälningsavgift kom upp som förslag. Frågan diskuteras vidare på nästa möte.

Ny grupp på FB skall skapas, Johan Å och TS jobbar detta. Om möjligt ska alla befintliga medlemmar föras över till ny grupp. Om detta ej går skall vi under en övergångstid be alla medlemmar att gå med i den nya gruppen.

Förbundets mailadressregister behöver uppdateras.

12. Nästa möte

Tisdagen den 9:e januari 2024 kl. 19:00 via Google Meet.

13. Mötets avslutande

JJ avslutade och tackade för mötet.